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ПИТАНЕ 

 

ОТ ВЕСЕЛИН ПЕНЧЕВ, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК ОТ ГРУПАТА НА БСП 

 

ОТНОСНО: ПОСТАВЯНЕ НА ПЕШЕХОДНА ПЪТЕКА ПРЕД ЦЕНТРАЛНИЯ 
ВХОД НА МБАЛ - ШУМЕН  

 

 

Уважаеми г-н Христов, 

Във връзка със зачестили инциденти с участие на МПС и пешеходци на ул. 
„Васил Априлов“ в отсечката пред централния вход на МБАЛ - Шумен, в качеството 
ми на общински съветник при мен постъпиха редица сигнали. След направена от мен 
проверка на место се установи, че през улицата точно пред входа на болницата 
пресичат много на брой хора. Причините за това са много – поради пълния паркинг 
точно пред болницата, колите, които транспортират хора до там спират от северната 
страна на пътното платно, след което слезлите от колата, която ги е докарала 
пешеходци, трябва да пресекат улицата, за да стигнат до болницата; в северната част от 
пътното платно е обособена зона за паркиране на МПС, но след като паркират 
шофьорите и пътниците в колата трябва да пресекат, за да стигнат до болницата; освен 
това има и хора, чиито път просто идва или продължава на север от болницата, което е 
трудно осъществимо. 

Трябва да се има предвид, че в този район дневния човекопоток е много голям, а 
голяма част от пресичащите са пациенти, които са възрастни хора, други са 
трудноподвижни, трети са в състояние на силна емоция и често са с отвелечено 
внимание, поради което не могат да преценят адекватно пътната обстановка. Това до 
огромна степен налага да се вземат спешни мерки, които включват поставяне на 
пешеходка пътека, а вероятно най-подходящия вариант е изграждане на повдигната 
такава. Това със сигурност би довело до намаляване броя на инцидентите с участие на 



МПС и пешеходци в този пътен участък и ще бъде изцяло в полза на гражданите на 
община Шумен.  

Поради това на основание чл. 119 от Правилника за организацията и дейността 
на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация град Шумен, отправям питане по следните въпроси: 

1. Ще се ангажира ли община Шумен с изграждането на пешеходка пътека на 
улицата „Васил Априлов“ в участъка срещу централния вход на МБАЛ? 

2. В случай, че поемете такъв ангажимент в какви срокове ще бъде изградена 
пешеходната пътека? 
 
 
Моля на основание чл. 122 от Правилника за организацията и дейността на 

Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация град Шумен да ми предоставите писмен отговор. 

 
ПРИЛАГАМ: Снимков материал. 
     
        

   С Уважение: ............................... 
Веселин Пенчев 


